
 

Interpellation 
 
Till Hälso-och sjukvårdsnämndens ordförande Bechet Barsom                                                               

Antalet barn med neuropsykologiska diagnoser ökar. Enligt Socialstyrelsen har antalet barn 
med ADHD-diagnos ökat med 50 % mellan åren 2019 och 2022 och 80 % av de barn som 
genomgår en utredning får minst en diagnos. Dock är väntetiden från beslut om utredning tills 
dess att utredningen inleds lång – i många fall minst ett år men ofta betydligt längre. När väl 
utredningen är klar får barn vänta ytterligare upp till ett år innan medicinering påbörjas. Detta 
leder till att dessa barn har mycket svårt att klara av sin skolgång. De hamnar efter i skolan 
och får svårt att uppnå godkända betyg. På längre sikt kan det i värsta fall leda till 
utanförskap, depression, missbruk och kriminalitet. 

Med anledning av ovanstående skulle jag vilja ställa följande frågor till Hälso- och 
sjukvårdsnämndens ordförande Bechet Barsom: 

• Hur länge är det rimligt för barn att behöva vänta på en utredning? 
• Hur länge är det rimligt att barn ska vänta på behandling? 
• Är du beredd att släppa in fler privata aktörer för att korta väntetiderna? 

 

För Moderaterna  

Thomas Vuolo  

 


